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Mødereferat baneudvalgsmøde 

onsdag den 25. juni 2025 kl. 16.30 

hos greenkeeperne 

 

Deltagere: 

Jens Elvang-Gøransson (JEG) (formand og ref.) 

Kristoffer Harreby (KH) 

Arne Holm Hansen (AHH) 

Paul Sørensen (PS) 

René Kildsgaard (RK) 

Erik Brok (EB) 

 

Afbud:  

Dorthe Fredsted (DF) 

 

Eksterne deltagere 

Ingen 

 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning referat sidste møde. 

Ingen bemærkninger. 

 

2. Status for banen 

a. Orientering om arbejdet siden sidst  

Vi har i år haft de bedste betingelser for banen i mange år. Den står virkeligt flot. 

Plejeplanen følges og greens er bl.a. blevet prikket, topdresset og efter sået. 

Greens på SK3 og SK4 er prikket med store spyd og efterfølgende dresset med 

særligt materiale – filler – som er særligt vandabsorberende. Resultater ser lovende 

ud. 

Ukrudt – særligt bellis – er bekæmpet. 

Sprinklere. Arbejdet med at hæve sprinklere som er ”sunket” under græsoverfladen 

fortsætter. Greenkeeperteamet forsøger at mærke alle områder op så det er synligt 

hvor der er ”huller”. Ser du et ”hul” der ikke er opmærket så giv besked til kontoret. 

Oplys hul nr. og ca. hvor. 

Bunkers. Der efterfyldes løbende med en særlig udvalgt bunkersandsblanding.  

Oplever du at der mangler sand i en bunker, giv besked til sekretariatet med 

oplysning om hulnr. og hvilken bunker. Så tages der action. 

Driving Range. Der er kommer nye mål og måtterne er ”skruet” fast, så de ikke kan 

flyttes. dette for at sikre at måtterne sigter mod midten af rangen. Vi håber på at der 

så ”sendes” færre bolde ud i skoven. 

Robot-boldopsamlerens lade station flyttes til venstre side af rangen, da den 

nuværende placering medfører at robotten ofte rammes af bolde med deraf følgende 

skader og nedbrud.  

  

b. Planlagte opgaver de næste måneder.  

Afvikling af ferie er opstartet. Det betyder at arbejds-/klippeopgaver planlægges iht. 

bemandingen. Plejeplanen følges som planlagt. 
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Greens ruller pt. ca. 9 på stimpmeter, hvilket vurderes til en passende hastighed i 

hverdagen. 

Til Vejlematchen gøres en ekstra indsats på greens med krydsklip og dobbeltrulning. 

Dette vil medføre hurtigere greens. 

 

3. Tee 37 

Baneudvalget bakker op om begynderudvalgets forslag om at nedlægge tee 37. Tee 37 har 

ikke samme kvalitet som øvrige teesteder og teesteds-markeringerne ”suges” op af 

robotklipperne og ødelægges. Teesteds markeringerne fjernes derfor asap.  

  

4. Forslag, ideer og ønsker modtaget siden sidste møde. Alle 

a. Dropzone PA3 – så teested ikke benyttes til drop. Dorthe Fredsted mail af 30-5 

(bilag1) 
Punktet behandles på næste baneudvalgsmøde da DF havde meldt afbud til mødet. 

 

b. Herlighedsværdi – flot græs contra ”autobahn”. Poul Bernd mail af 18. juni (bilag 2) 

Baneudvalget vægter spille flow og det at bolden kan findes, højt. Der ændres derfor 

ikke på klippehøjder eller måder at klippe på, for nuværende. 

 

c. Hybrid teesteder. 

Baneudvalget bakker op om, at der etableres hybridteesteder på hullerne SK 3, P6 og 

SK8 (dame). Disse teesteder er udfordret grundet svære vækstbetingelser.  

Det forventes at hybridteestederne skal udskiftes ca. hvert 3. år. 

 

d. Opstartet informationskampagne om hvor man skal gå og hvor man ikke skal gå på 

golfbanen omkring greens, bunkers, teesteder mm. fortsætter. 

JE planlægger med Thorkild H. 

 

e. Signalanordning på Parken 2 er ude af drift. Vi afventer at leverandør skal få 

reservedele hjem. JE følger op. 

 

5. Næste møde 

Onsdag den 3. september kl. 16.30 hos greenkeeperne. 

 

Mødet slut kl. 18.00. 


